
Då börjar det bli dags för en 
sammanfattning av ett 
händelserikt 2023. 

P ro Anders Franzén och kanslichef  
Peo Högberg har samarbetat väl 
under säsongen och hoppas att 

ni medlemmar har trivts med oss. 
Vädrets makter har vi tyvärr inte lyckats 
påverka.  

V idare så har 
ungdomsverksamheten slagit 
väl ut och Anders har fått lovord 

kring sina kurser och träningar, vilket 
lovar gott inför kommande år.  



P eo har varit en sammanhållande länk 
på kansliet och tagit hand om gäster, 
medlemmar, bokningar, 
telefonsamtal, mail, hemsidan och i 

samråd med Anders och banpersonalen tagit 
dagliga beslut gällande banans kondition och 
eventuella åtgärder. 

Stort tack till alla i klubben som bidragit på 
olika sätt, för att vi ska få en bana som vi 
kan vara stolta över! 

Nu ser vi framåt mot ett 2024 som vi 
hoppas ska bli det bästa året hittills. 



Henrik Z  
Ett stort tack till vår allt-i-
allo som fixar allt som 
behöver fixas med ett alltid 
gott humör!



Våra grymma banarbetare som 
fixar vår bana i ur och skur från 
tidig morgon till sen kväll



Kid, Ulf, Tobias, Gert och Thomas! 
                 Bra jobbat allihopa.



Delar av det glada gänget som 
bidragit från restaurang och 
hotelldelen

 
         

Lee - Niklas - Tess


